
 

 

 

 

Bestuurlijke Reactie Wuta op visitatie rapport 2022 

Wuta herkent zich in hoge mate in de bevindingen van de visitatie.  
De feitelijke weergave is correct.  

De scores op de perspectieven geven voor 3 van de 4 perspectieven een herkenbaar beeld van de 
positieve trend die 2-3 jaar geleden is ingezet. We zijn verheugd met de herkenning van die trend.  

De gelijkblijvende (en relatief lage ) score op het perspectief “presteren naar vermogen” is voor ons 
lastig te duiden: zowel relatief , namelijk gelijk aan de vorige visitatie als absoluut. We hebben ook 
niet een duidelijk beeld van de te nemen acties om tot een hogere score te komen. 

Het rapport bevat verbetersuggesties van de commissie en van de belanghebbenden. 

De verbetersuggesties van de commissie zijn zeer relevante punten,  die allen een plek zullen krijgen 
in onze vervolgaanpak. De verbeterpunten van de belanghebbenden zijn zeer herkenbaar en zullen 
met de belanghebbenden worden besproken.  

Tot slot willen we Raeflex en de visitatiecommissie bedanken voor de aanpak : Wuta is een kleine 
woningstichting en een visitatie legt uiteraard ook beslag op de organisatie. Raeflex heeft die 
aandacht weten te beperken tot het noodzakelijke.  
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